
Zápisnica 

zo zasadnutia Komisie športu pri MsZ v Trenčíne, konaného dňa 5. septembra 2023 

 

Prítomní:    

 

JUDr. Martin Smolka, predseda  

Mgr. Miroslav Priehoda, odborník pre šport 

Ľubomír Horný, odborník pre šport  

Ing. Drahoslav Bočák, člen 

Mgr. Viliam Čacho, odborník pre šport 

Ing. Jana Barnová, garant komisie 

Bc. Katarína Kubíková, garant komisie 

 

   

P R O G R A M :     

1. Privítanie. 

2. M šport – p. Hnilica. (Žiadosť podaná na kanceláriu primátora – prerokovanie.)  

3. Informácia o vyúčtovaní dotácií.  

4. Rôzne. 

5. Záver 

 

 

K bodu č. 1 

 

Zasadnutie komisie viedol predseda komisie JUDr. Martin Smolka. V úvode privítal 

prítomných a oboznámil členov komisie  s programom zasadnutia a privítal hostí zástupcov 

športových klubov fungujúcich v mestskej športovej hale a tiež prevádzkovateľa mestskej 

športovej haly p. Ságu..  

 

Komisia odsúhlasila  program zasadnutia:  

Za:  5  Proti:  0  Zdržal sa:  0 

 

 

K bodu č. 2 

 

 Zástupcovia športovej haly M-šport odprezentovali svoju žiadosť adresovanú mailom 

pánovi primátorovi, ktorá  sa týkala spôsobu participácie mesta Trenčín na aktivitách, ktoré sa 

vykonávajú v ich športovej hale. 

 P. Halgoš oznámil prítomným, že M-šport hala sa nenachádza na území mesta Trenčín 

a z tohto dôvodu nebude možné podporiť aktivity konané v M-šport hale podobným spôsobom, 

ako je podporovaná mestská športová hala. 

 Členovia komisie sa dohodli na tom, že budú hľadať spôsoby, ako by mohli M-šport a 

mesto Trenčín v budúcnosti spolupracovať. Všetko však závisí aj od schválenia rozpočtu mesta 



na r. 2024. Treba však poznamenať, že Mesto Trenčín podporuje športové kluby mesta, ktoré 

vykonávajú športovú činnosť v M-šport hale. 

 

 

K bodu č. 3 

 

Bod číslo 3 „Informácia o vyúčtovaní dotácií“ sa presúva do nasledujúceho zasadnutia 

komisie športu dňa 03. 10. 2023. 

  

 

K bodu č. 4 

 

 P. Sága predložil harmonogram prerozdelenia tréningových hodín v mestskej športovej 

hale na sezónu 2023/2024. Po komunikácií zástupcov jednotlivých športových klubov s pánom 

Ságom a členmi komisie sa tento rozpis upravil a odsúhlasil.  

Z uvedenej komunikácie zároveň vyplynul záver: zistiť možnosti využívania telocviční 

v základných školách mesta Trenčín za účelom odľahčenia mestskej športovej haly. Uvedené 

zistí a zistenia oznámi na nasledujúcom zasadnutí komisie školstva p. Halgoš. 

 

Komisia súhlasí: 

 s predloženým plánom využívania športovej haly tak centrálnej ako aj tréningovej na 

dobu určenú podľa zmluvy o podnájme na rok 2023. 

Za: 4                      Proti: 0                 Zdržal sa: 1 

 

 

 

K bodu č. 5 

 

Po prerokovaní všetkých bodov  sa predseda komisie poďakoval prítomným za účasť  

a zasadnutie ukončil. 

 

Budúce zasadnutie komisie sa uskutoční dňa  03. 10. 2023 o 14.00 hod. 

 

 

 

 

 

                                                                                                         JUDr. Martin Smolka 

             predseda komisie    

 

 

 

 

Zapísali: Ing. Jana Barnová, Bc. Katarína Kubíková 

dňa: 07. 08. 2023    



 Uznesenie č. 8/2023 

                        zo zasadnutia Komisie  športu pri MsZ v Trenčíne, 

                                   konaného  dňa 05. septembra 2023 

 

 

Komisia súhlasí: 

 s predloženým plánom využívania športovej haly tak centrálnej ako aj tréningovej na 

dobu určenú podľa zmluvy o podnájme na rok 2023. 

Za: 4                      Proti: 0                 Zdržal sa: 1 

 

 

 

 

 

 

 

                                                                                    JUDr. Martin Smolka 

               predseda komisie 
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